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Heimdal, 09.12.2020 

Vedlikehold av Pevikveien 

Jeg overtok i sommer lederansvaret for Pevikveien hytteforening, og har siden da forsøkt å sette meg inn 

i hvilke avtaler som ligger til grunn for vedlikehold av Pevikveien. På Indre Fosen kommune sine nettsider 

leser jeg at KV-608 Pevikveien er kommunal vei, men det står sommervedlikehold i parentes. Er det i det 

hele tatt mulig å begrense vedlikehold til kun å gjelde sommer? I Lov om vegar (veglova) § 1 første ledd 

er offentlig vei definert slik: 

«Offentlig veg er veg eller gate som er open for allmenn ferdsel og som blir halden ved like av stat, 
fylkeskommune eller kommune etter reglane i kap. IV. Alle andre vegar eller gater blir i denne lova 
å rekne for private.» 

Kapittel IV i Veglova handler om vegutgifter, og § 20 første ledd lyder:  

«Staten ber utgiftene til planlegging, bygging, utbetring, vedlikehald og drift av riksvegar, her òg 
utgiftene til eigedomsinngrep. Fylkeskommunen ber desse utgiftene for fylkesvegar og kommunen 
for kommunale vegar.» 

Kommunen bærer derfor det økonomiske ansvaret for planlegging, bygging, vedlikehold og drift av de 

kommunale veiene, og jeg mener dette inkluderer brøyting vinters tid, på linje med kommunens 

vedlikehold av f.eks. KV-606 Hulsundveien. Jeg mener derfor kommunen bør inkludere Pevikveien i 

brøyteavtalen for de kommunale veiene i Råkvåg. 

Jeg forstår at brøyting av Pevikveien de siste årene har blitt utført ved at hytteeierne i området har betalt 

et årlig beløp til fastboende gårdeier Atle Rødsjø som har stått for brøytingen. Rødsjø begynner å bli 

eldre, og helsetilstanden hans er ikke god. Dessuten er ikke brøyteutstyret hans egnet til brøyting på den 

ujevne Pevikveien. Steiner som stikker opp har skadet skjæret, og han har ikke mulighet til å investere i 

oppgradering av utstyret. Vi kan altså ikke belage oss på hans tjenester for vedlikehold av veien 

framover.  

Når det gjelder sommervedlikehold har det de siste årene vært en pågående kommunikasjon mellom 

Pevikveien hytteforening og Indre Fosen kommune om utbedring av veien. Atle Rødsjø har visstnok fått 

et lass med grus i sommer, men dette er en løsning som langt fra er tilstrekkelig for å utbedre veien på 

sikt. I august 2017 raste veien i bakken i enden av veien fullstendig ut, og det ble i etterkant besluttet at 

det er behov for utbedringer for å unngå at slike skader gjentar seg. Dette arbeidet har stadig blitt utsatt, 

og nå kan det virke som om prosessen har stoppet helt opp. Atle Rødsjø, Geir Fiksdal og Ragnar 

Dyrendahl kjenner godt til saken og hva som må gjøres, og jeg er usikker på hva videre plan her er. 

Forsikringsselskapet til Atle Rødsjø har visstnok også stilt krav til at tiltak utføres. 

Jeg har forsøkt å kontakte fungerende leder Kommunalteknikk Kjell Sverre Tung, men har aldri fått svar. 

Jeg har derimot hatt noen telefonsamtaler med Roger Christer Jeansson, men jeg føler ikke at saken vår 

har blitt tatt på alvor av kommunen. Jeg håper derfor de rette instanser kan snakke sammen og bli enige 

om en konkret plan for utøvelse av vedlikeholdet av Pevikveien, sommer som vinter. Imøteser 

tilbakemelding via e-post eller telefon. 

Med vennlig hilsen 

Torunn Jakobsen Aas, leder Pevikveien hytteforening 

99710789 

 


